
Protokoll fra Fest- og Kameratskapskomitéen 2022/2023.  
 
Komitéen har bestått av følgende medlemmer: Hans Kristian Guslund, Ivar Haug, Per 

Halvorsen, Tor Lystad, Per Sundby, Thor Ørseng  og Morten Pehrsen (leder). 

  

«Fest og kameratskapskomitéens viktigste funksjon er knyttet til klubbens indre liv. Komitéen 

skal besørge den tekniske gjennomføringen av klubbens møter og ethvert annet arrangement», 

ref. et lite utdrag fra klubbens vedtekter.  

 

Det er avholdt 3 fysiske komitémøter. Ytterligere kommunikasjon er utført via tlf., SMS og 

epost. Vi startet opp med komitémøte hjemme hos meg 8. september. Der ble årets 

arrangementer planlagt. Vaktlister for kaffekoking og oppgaver på møtene ble gjennomgått. 

Det har fungert bra.  

Julemøte ble avholdt på Festiviteten 2. desember. Knallgod juletallerken. Rikelig med mat. 

Det ble fortalt mange gode vitser under middagen og Steinar Kjuus stakk av med 

bestepremien (i likhet med i fjor). Takket være lotteriet ble det et pent overskudd. Noen 

ønsker at vi tar med damene neste gang? Tradisjon tro ble det nye styret presentert. 

Guvernørbesøket ble gjennomført onsdag 14. desember på Skjeberg Rådhus. Småbord dekket 

med duk/porselen fra kjøkkenet, kaffe og snitter fra Henry ́s skapte en fin atmosfære rundt et 

vellykket besøk.  

Årets skrei-aften ble avholdt 10. mars i Odd Fellows lokaler. Skreien med lever og rogn var 

fantastisk kokkelert, spesielt leveren hadde ypperste kvalitet. I alt var vi 32 deltakere inklusive 

ledsagere på dette arrangementet. Noe kluss med tilbud uten moms resulterte i et lite 

underskudd. 

10. mai var igjen tid for den årlige dugnaden. Til sammen 18 medlemmer møtte opp i fint vær 

for å løse oppgavene Jim hadde på programmet. Festkomitéen sørget for bevertning med 

rømmegrøt fra Glenn Selskapsmat. Veldig god grøt med alt nødvendig tilbehør. Leder for 

komitéen var saftblander for anledningen.  

Årsmøte og årsfest avholdes 16. juni i Odd Fellows lokaler nok en gang. Bra kokk, fine 

lokaler i andre etasje. Alternative steder som ble vurdert var Salt/Høysand Bad, Tune 

Prestegaard og Borregaard Golfklubb.  

Noen temaer som har vært diskutert: Komitéen trenger 8 personer, 4x2 kaffevaktlag. Torp 

møterom må følges opp, både reservering og avbestilling. Antall arrangementer kan vurderes 

det samme om vi skal ha med damer på julebordet eller vurdere om noen av arrangementene 

kan avholdes på en hverdag, f.eks. onsdager i stedet for fredager (pga. dalende interesse fra 

klubbens medlemmer). 

 

Komitéen har bestått av mange rutinerte og positive medlemmer. Stor takk til dem for godt 

samarbeid. Stor takk også til Jens Bertrand og Anna for velvillig utlån av «Rotary-garasjen» 

da det ble en del kluss med reservering av møtelokalet på Rådhuset.  
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